
M A S   H o l i c k o   o. p. s. 
Sídlo: Holubova 1, 534 14 Holice, IČ : 275 11 448 

 

 

 

Zápis z jednání Výběrové komise MAS Holicko ze dne 
30.5.2018 v 14:00 hod. na Městském úřadě v Holicích 

 

Přítomni: viz Presenční listina v příloze 

Počet členů Výběrové komise 6, přítomných 6, nepřítomni (omluveni) 0 

 

Program: 

1. Zahájení setkání 

2. Veřejná obhajoba projektů 

3. Výsledné bodovací hodnocení projektů výzvy MAS Holicko č. 3 – PRV  

4. Závěr 

 

1) Jednání zahájil a řídil předseda Výběrové komise MAS Holicko Miloš Vlasák, který přivítal 

přítomné na dnešním jednání. Poté předal slovo Vedoucí pracovnici pro CLLD, která všechny seznámila 

s dnešním programem jednání. Přítomní odsouhlasili tento program (uveden výše). 

 

2) Dalším bodem jednání byla Veřejná obhajoba projektů, kdy každý předkladatel projektu měl 

max. 10 minut na představení svého projektu a zodpovězení upřesňujících otázek a dotazů vznášených 

hodnotiteli.  

Pořadí žadatelů k veřejné obhajobě bylo stanoveno podle Fichí a následně podle data a času podání 

Žádostí o dotaci. 

Čas veřejné 
obhajoby 

Pořadové číslo 
přijetí žádosti 

Název žadatele Název projektu 

14:00 2018/01/001 
Zemědělská společnost 

Ostřetín, a.s. 
Moderní technika v zemědělství 

14:10 2018/01/002 Jiří Motyčka Rozvoj ovčí farmy - pastevní areál 

14:20 2018/01/003 Martin Štěpánek 
Investice do mobilního stroje pro živočišnou 

výrobu 

14:30 2018/01/004 Ranč Bělečko Agro s.r.o. Svinovací lis 

14:40 2018/02/001 Vladimíra Krejčíková Výrobna pro ZEGITU 

14:50 2018/02/002 Věra Skutilová 
Nákup dopravního prostředku na rozvoz 

brambor 

15:00 2018/02/003 Ranč Bělečko Agro s.r.o. Sýrárna v Bělečku 

15:10 2018/03/001 Antonín Jablonský 
Modernizace a rozšíření vybavení pro 

zajišťování cateringových služeb 

15:20 2018/03/002 Mgr. Leona Málková Jezdecká škola 

15:40 2018/04/001 
"Lesní družstvo Vysoké 

Chvojno s.r.o." 
Ochrana MZD oplocením MAS 2 

Jednotlivé dotazy vznesené v rámci veřejné obhajoby jednotlivých projektů a jejich odpovědi jsou 

zapsány zde. 



Stránka 2 z 7 

 

2018/01/001 – Zemědělská společnost Ostřetín, a.s. – Moderní technika v zemědělství: 

ZS Ostřetín v letošním roce bude obnovovat svou mechanizaci. Nahradí velmi staré rezavé rozmetadlo 

novým rozmetadlem s větším objemem, jednoosý stroj s menším tlakem na půdu, bezpečnost obsluhy, 

zaměřené na preciznost (aplikace chlévské mrvy dle potřeby půdy v daném místě). Jako celá souprava 

se koupí traktor cca 100koňového výkonu, ekologická norma, dle emisní normy musí obsahovat 

přídavek močoviny. Vytvoří 1 pracovní místo – obsluha stroje. Výše projektu do 2 mil. Kč. 

Na minulém jednání jsme se bavily o tom, že tyto dotace by měly být pro malé podniky. Ale zjistil jsem, 

že zemědělci nemají šanci si sáhnout na nákup techniky. Ano je to tak, v rámci velkého PRV jsou 

preferovány začínající zemědělci a malé podniky. 

Kolik rozmetadlo uveze tun? 14 tun 

 

2018/01/002 – Jiří Motyčka – Rozvoj ovčí farmy – pastevní areál: 

Zabývám se chovem ovcí plemene Skude. Ode dnešního roku jsem získal pozemky. Největší louka je 6 

ha. Tuto louku bych chtěl oplotit mobilním oplocením – elektrickými sítěmi. Pevné oplocení většinou 

ovce prorazí, proto jsem volil elektrický ohradník. 

Jaké chováte ovce? Plemeno Skude. Severské kombinované plemeno. Jatečný trup okolo 15 kg. Cvičím 

i psy. 

 

2018/01/003 – Martin Štěpánek – Investice do mobilního stroje pro živočišnou výrobu: 

26 let soukromě hospodařím. Farma se postupně specializovala na chov prasnic a jatečných selat. 33 

ks prasnic + 10 prasniček na obnovu základního stáda. Prodáváme selata ve hmotnosti 25-30kg. 

Vyprodukujeme 800 ks selat ročně. Prodej jatečných prasat se nevyplatí, proto se specializujeme na 

prodej selat na výkrm. Postupně rozšiřujeme strojový park. Teď nám chybí teleskopický manipulátor. 

Prasnice jsou na podestýlce – vývoz, úprava polního hnojiště. Vyrábíme krmné směsi sami – 

manipulace s obilím. Při setí budeme moci přejít na vaky – hnojivo. Krmení do stájí je terčíkovým 

dopravníkem z míchárny – problém s oddělováním jemných směsí – to by vyřešil manipulátor, který by 

převezl krmivo z míchárny do vaků. 

Uvádíte i rozsáhlou spolupráci s obcí + i školení ve spolupráci s obcí? Bylo dohodnuto u obce, že by 

využily tento manipulátor (zatím ho obec nemá). Na druhou stranu by oni nám poskytli svoji techniku. 

Už víte výkon stroje? Řešili jsme průjezdnou výšku, abychom se dostali do stájí. Také řešíme výkon, aby 

se ten stroj mohl využít i na poli. 

 

2018/01/004 – Ranč Bělečko Agro s.r.o. – Svinovací lis: 

Společnost vznikla v roce 2015. Zabývá se jezdeckou školou, klasickou farmařinou. V posledních dvou 

letech výrobou mléka a sýrů (kravské, kozí). Letos jsme získali titul regionální potravina a Mls 

Pardubického kraje. 

Jedná se o lis s variabilní komorou. V tuto chvíli nemáme sklad, kde by bylo uskladněné seno pod 

střechou. Tento lis udělá tak stlačené balíky, kterým nevadí, že nejsou pod střechou (neshnijí). Dosud 

jsme řešili formou služby, ale ty přijedou, když mohou oni a ne když je to nejvhodnější pro seno. Část 

kapacity bude využito i pro služby. Traktorista, který je na poloviční úvazek bude zaměstnán na celý 

úvazek. 
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2018/02/001 – Vladimíra Krejčíková – Výrobna pro ZEGITU: 

Ráda bych vyráběla zeleninové koření do polévek. Proto potřebuji výrobničku, která bude schválena 

hygienou a bude splňovat veškeré předpisy. Koření se jmenuje ZEGITA. Je z regionální zeleniny + sůl. 

Já zeleninu nařežu, usuším a rozmixuju. 

Vy děláte jeden druh koření? Ne, ještě mám jednu variantu s mědvědím česnekem. Mám recept od 

babičky. Vyrábím pro potřeby rodiny už 15 let. 

Receptura bez soli? Jde to, ale není to ono. Sůl slouží jako konzervant. Směs vydrží 2 roky. 

Kde berete zeleninu? Většinu zvládnu vypěstovat sama, jinak většinu beru z Horních Ředic (naproti 

hospodě od Červinků). 

Zelenina musí mít nějakou certifikaci? Zkoumá to někdo? Hlídám si to pouze já. Jak je čerstvá, v jaké je 

zralosti, apod. 

 

2018/02/002 – Věra Skutilová – Nákup dopravního prostředku na rozvoz brambor: 

Chci pořídit vůz na rozvoz brambor. Mám 10letý vůz o menší nosnosti. Potřebuji vůz s vyšší nosností – 

mám nového odběratele, který potřebuje 1-2t. Protože zajíždím do měst, potřebuji i vyšší emisní 

normu. Teď mám emisní normu 4. Protože auto bude mít vyšší nosnost tak zvládnu zavézt více 

zákazníků na jednu cestu 

Kolik máte zákazníků? Máme 6 větších odběratel (jídelny, nemocnice) – zavážíme 3 - 4 x do roka. 

Pěstujete pouze brambory? Já pěstuju pouze brambory. Manžel pěstuje i jiné druhy (hrách, obilí) 

Jaké druhy pěstujete? Máme asi 6 druhů, většinou AB. 

Množství? Letos už máme 6 ha 

Zaléváte? Už teď zaléváme, ale uvažujeme o nákupu zavlažování. 

 

2018/02/003 – Ranč Bělečko Agro s.r.o. – Sýrárna v Bělečku: 

Nákup drobných strojů a zařízení do sýrárny. Jedná se o prosklenou chladící vitrínu pro prezentaci zboží 

při prodeji ze dvora. Nákup systému pro vážení a tisk etiket – teď se to váží zvlášť a poté se tisknou 

etikety zvlášť na laserové tiskárně. Nákup poloautomatického nářezáku – chceme rozšířit sortiment o 

krájené sýry. Automaticky posunuje sýr k noži – stejně tlusté plátky. Nákup hnětacího zařízení pro 

výrobu ochucených krémů (tvarohy, smetanové krémy typu pribináček). 

Vybavení bude ve stávajících prostorách? Ano, jedná se o dovybavení stávajících prostorů 

Kolik máte koz? Celkově máme 50 ks, dojí se 27 plus se dojí 5 krav. Máme čisté Jersejky. Tučnost 7,4% 

 

2018/03/001 – Antonín Jablonský – Modernizace a rozšíření vybavení pro zajišťování cateringových 

služeb: 

Jsem majitelem firmy Fullparty servis. Máme provozovnu ve Chvojenci. Zabýváme se cateringem – 

rauty, prodej na akcích, malé rodinné oslavy až velké akce. Každoročně firma roste, proto potřebuje 

rozšířit a modernizovat vybavení. Především pořídit samostatně stojící mrazící a chladicí box. 

V současnosti zboží je umístěno v několika malých mrazácích. Rautové stoly pro výdej cateringu. 

V současnosti stoly máme, ale nejsou vzájemně kompatibilní, což je velký problém. Dále 2 grily na sele 

a kýty – velmi oblíbené. Pivní sety a banketové stolky a pro zastřešení 4 nůžkové party stany. Vznikne 

1 pracovní místo – od 7/2018. Bude zajišťovat catering od zajišťování zákazníků, tvorby cenových 

nabídek, přejímky zboží a organizaci daných akcí, apod. 

Zajištujete full servis – jídlo, pití. Vyrábíte ho? Poptávají nás většinou na firemní akce. Většinou výdej 

jídel, které připraví vývařovna. My připravíme stoly a technickou část, na jídlo máme dodavatele.  
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Jak velkou akci dokážete zajistit? Už jsme dělali akci pro 3 tisíce lidí, a jednou dokonce i pro 10 tisíc lidí. 

Teď jsme vyhráli výběrové řízení na zajištění občerstvení u koncertu Rolling stones. Řeší se to 

brigádníkama a personálníma agenturama. 

Zázemí firmy máte ve Chvojenci? Ano přesně tak. 

 

2018/03/002 – Mgr. Leona Málková – Jezdecká škola: 

Zastupuji Jezdeckou stáj Dolní Jelení. Tentokrát jsem zaměřila projekt na jezdeckou školu a školku. 

Bereme děti již od 4 let – jinde to nedělají. Zájem stále stoupá, a tak jsme museli přikoupit. V naší 

jezdecké škole nám schází kruhová jízdárna, která dětem umožňuje lépe zvládnout jízdu na koni. Hodně 

dětí mají ambice sportovat, proto potřebujeme drezurní obdélník, tak aby děti nemuseli někam jezdit. 

Dále potřebuje kavalety, které umožní trénink před parkurem. 

Vy žádáte pouze na ohrazení? Podklad je jedno? Ano může být jak na písku, tak i na trávě. Obdélník je 

mobilní a může se přesouvat dle potřeby. 

Kavalety jsou dřevěné? Raději bych koupila plastové, ale uvidíme dle ceny. Jejich výhoda, že se mohou 

dávat na sebe – různá velikost překážek. 

 

2018/04/001 – „Lesní družstvo Vysoké Chvojno s.r.o.“ – Ochrana MZD oplocením MAS 2: 

Jedná se o projekt oplocení melioračních a zpevňujících dřevin, které děláme proto, abychom v lesích 

změnili dřevinnou skladbu. Celkem 13 oplocenek – 3,5ha, cca 3 tis. m oplocení. Již jsme žádali ve velkém 

PRV i v předchozí výzvě MAS. Trochu nás limituje, že si musíme na práce najmout jinou firmu a 

nemůžeme využít své zaměstnance.  

Používáme obalovanou sadbu – borovice. Ujímavost je velká oproti běžné sadbě – cca 95%. Ale třeba 

dub si děláme vlastní prostokořennou sadbu. 

 

3) V rámci věcného hodnocení projektů výzvy MAS Holicko č.3 – PRV přidělení 2 členové 

Výběrové komise předali vyplněné kontrolní listy předsedovi Výběrové komise a vedoucí pracovnici 

pro SCLLD. Ta následně seznámila ostatní hodnotitele s navrženým hodnocením projektů dané výzvy.  

Poté hodnotitelé, jež  nejsou s projekty (nebo s konkurenčními projekty) a konečnými žadateli (nebo 

konkurenčními konečnými žadateli) nijak svázáni nebo zainteresováni, diskutovali nad jednotlivými 

kritérii (navrženým počtem bodů) a poté přidělili bodovou hodnotu kritérií a své hodnocení odůvodnili. 

Bodové hodnocení bylo zaznamenáno do Kontrolního listu včetně odůvodnění udělení bodů u každého 

kritéria.   

 

Fiche 1 – Podpora zemědělských podniků  

Pořadové číslo 
přijetí žádosti 

Název žadatele Název projektu 
Počet 
bodů 

Hodnotitelé 

2018/01/001 
Zemědělská 
společnost 

Ostřetín, a.s. 

Moderní technika v 
zemědělství 

68 
 Tomáš Fliger  

 TJ Sokol Holice – zástupce: Lukáš Horský  

 ZUŠ K. Malicha – František Machač 

2018/01/002 Jiří Motyčka 
Rozvoj ovčí farmy - pastevní 

areál 
61 

 Tomáš Fliger  

 TJ Sokol Holice – zástupce: Lukáš Horský  

 ZUŠ K. Malicha – František Machač 

2018/01/003 Martin Štěpánek 
Investice do mobilního 

stroje pro živočišnou výrobu 
57 

 Tomáš Fliger  

 TJ Sokol Holice – zástupce: Lukáš Horský  

 ZUŠ K. Malicha – František Machač 

2018/01/004 
Ranč Bělečko 

Agro s.r.o. 
Svinovací lis 78 

 Tomáš Fliger  

 TJ Sokol Holice – zástupce: Lukáš Horský  

 ZUŠ K. Malicha – František Machač 
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Na základě výsledného součtu bodů seřadila výběrová komise projekty z Fiche 1 v pořadí od nejlépe 

hodnoceného k nejhůře hodnocenému (viz. Seznam hodnocených projektů – Fiche 1). 

Poté se přistoupilo k hlasování o schválení Seznamu hodnocených projektů z Fiche 1 a předložení všech 

žádostí o dotaci, jež splnily minimální bodovou hranici Programovému výboru MAS Holicko 

k rozhodnutí o výběru: přítomní členové Výběrové komise 6, pro hlasovalo 3, proti hlasovalo 0, 

hlasování se zdržel 3. 

Usnesení Výběrové komise č. 1/2018: 

Výběrová komise schvaluje Seznam hodnocených projektů Výzvy MAS Holicko č. 3 – PRV, a to 

konkrétně projektů Fiche 1 – Podpora zemědělských podniků, a předkládá Programovému výboru 

MAS Holicko k rozhodnutí o výběru následující žádosti o podporu, jež splnily minimální bodovou 

hranici: 

Pořadové číslo 
přijetí žádosti 

Název žadatele Název projektu 
Počet 
bodů 

2018/01/004 Ranč Bělečko Agro s.r.o. Svinovací lis 78 

2018/01/001 
Zemědělská společnost 

Ostřetín, a.s. 
Moderní technika v zemědělství 68 

2018/01/002 Jiří Motyčka Rozvoj ovčí farmy - pastevní areál 61 

2018/01/003 Martin Štěpánek 
Investice do mobilního stroje pro 

živočišnou výrobu 
57 

 

 

Fiche 2 – Podpora potravinářských podniků  

Pořadové číslo 
přijetí žádosti 

Název žadatele Název projektu 
Počet 
bodů 

Hodnotitelé 

2018/02/001 
Vladimíra 
Krejčíková 

Výrobna pro ZEGITU 64 

 Tomáš Fliger  

 Michal Kurka  

 Milan Shejbal  

 TJ Sokol Holice – zástupce: Lukáš Horský  

 ZUŠ K. Malicha – František Machač 

2018/02/002 Věra Skutilová 
Nákup dopravního 

prostředku na rozvoz 
brambor 

68 

 Tomáš Fliger  

 Michal Kurka  

 Milan Shejbal  

 TJ Sokol Holice – zástupce: Lukáš Horský  

 ZUŠ K. Malicha – František Machač 

2018/02/003 
Ranč Bělečko 

Agro s.r.o. 
Sýrárna v Bělečku 93 

 Tomáš Fliger  

 Michal Kurka  

 Milan Shejbal  

 TJ Sokol Holice – zástupce: Lukáš Horský  

 ZUŠ K. Malicha – František Machač 

Na základě výsledného součtu bodů seřadila výběrová komise projekty z Fiche 2 v pořadí od nejlépe 

hodnoceného k nejhůře hodnocenému (viz. Seznam hodnocených projektů – Fiche 2). 

Poté se přistoupilo k hlasování o schválení Seznamu hodnocených projektů z Fiche 2 a předložení všech 

žádostí o dotaci, jež splnily minimální bodovou hranici Programovému výboru MAS Holicko 

k rozhodnutí o výběru: přítomní členové Výběrové komise 6, pro hlasovalo 5, proti hlasovalo 0, 

hlasování se zdržel 1. 

Usnesení Výběrové komise č. 2/2018: 

Výběrová komise schvaluje Seznam hodnocených projektů Výzvy MAS Holicko č. 3 – PRV, a to 

konkrétně projektů Fiche 2 – Podpora potravinářských podniků, a předkládá Programovému výboru 
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MAS Holicko k rozhodnutí o výběru následující žádosti o podporu, jež splnily minimální bodovou 

hranici: 

Pořadové číslo 
přijetí žádosti 

Název žadatele Název projektu 
Počet 
bodů 

2018/02/003 Ranč Bělečko Agro s.r.o. Sýrárna v Bělečku 93 

2018/02/002 Věra Skutilová 
Nákup dopravního prostředku na rozvoz 

brambor 
68 

2018/02/001 Vladimíra Krejčíková Výrobna pro ZEGITU 64 

 

 

Fiche 3 – Podpora malých podniků  

Pořadové číslo 
přijetí žádosti 

Název žadatele Název projektu 
Počet 
bodů 

Hodnotitelé 

2018/03/001 Antonín Jablonský 
Modernizace a rozšíření 
vybavení pro zajišťování 

cateringových služeb 
76 

 DSO Holicka – zástupce: Miloš Vlasák 

 Tomáš Fliger  

 Michal Kurka  

 Milan Shejbal  

 TJ Sokol Holice – zástupce: Lukáš Horský  

 ZUŠ K. Malicha – František Machač 

2018/03/002 
Mgr. Leona 

Málková 
Jezdecká škola 50 

 DSO Holicka – zástupce: Miloš Vlasák 

 Tomáš Fliger  

 Michal Kurka  

 Milan Shejbal  

 TJ Sokol Holice – zástupce: Lukáš Horský  

 ZUŠ K. Malicha – František Machač 

Na základě výsledného součtu bodů seřadila výběrová komise projekty z Fiche 3 v pořadí od nejlépe 

hodnoceného k nejhůře hodnocenému (viz. Seznam hodnocených projektů – Fiche 3). 

Poté se přistoupilo k hlasování o schválení Seznamu hodnocených projektů z Fiche 3 a předložení všech 

žádostí o dotaci, jež splnily minimální bodovou hranici Programovému výboru MAS Holicko 

k rozhodnutí o výběru: přítomní členové Výběrové komise 6, pro hlasovalo 6, proti hlasovalo 0, 

hlasování se zdržel 0. 

Usnesení Výběrové komise č. 3/2018: 

Výběrová komise schvaluje Seznam hodnocených projektů Výzvy MAS Holicko č. 3 – PRV, a to 

konkrétně projektů Fiche 3 – Podpora malých podniků, a předkládá Programovému výboru MAS 

Holicko k rozhodnutí o výběru následující žádosti o podporu, jež splnily minimální bodovou hranici: 

Pořadové číslo 
přijetí žádosti 

Název žadatele Název projektu 
Počet 
bodů 

2018/03/001 Antonín Jablonský 
Modernizace a rozšíření vybavení pro 

zajišťování cateringových služeb 
76 

2018/03/002 Mgr. Leona Málková Jezdecká škola 50 

 

 

Fiche 4 – Ochrana lesních porostů  

Pořadové číslo 
přijetí žádosti 

Název žadatele Název projektu 
Počet 
bodů 

Hodnotitelé 

2018/04/001 
"Lesní družstvo 
Vysoké Chvojno 

s.r.o." 

Ochrana MZD oplocením 
MAS 2 

55 

 Tomáš Fliger  

 Milan Shejbal  

 TJ Sokol Holice – zástupce: Lukáš Horský  

 ZUŠ K. Malicha – František Machač 



Stránka 7 z 7 

Na základě výsledného součtu bodů seřadila výběrová komise projekty z Fiche 4 v pořadí od nejlépe 

hodnoceného k nejhůře hodnocenému (viz. Seznam hodnocených projektů – Fiche 4). 

Poté se přistoupilo k hlasování o schválení Seznamu hodnocených projektů z Fiche 4 a předložení všech 

žádostí o dotaci, jež splnily minimální bodovou hranici Programovému výboru MAS Holicko 

k rozhodnutí o výběru: přítomní členové Výběrové komise 6, pro hlasovalo 4, proti hlasovalo 0, 

hlasování se zdržel 2. 

Usnesení Výběrové komise č. 4/2018: 

Výběrová komise schvaluje Seznam hodnocených projektů Výzvy MAS Holicko č. 3 – PRV, a to 

konkrétně projektů Fiche 4 – Ochrana lesních porostů, a předkládá Programovému výboru MAS 

Holicko k rozhodnutí o výběru následující žádosti o podporu, jež splnily minimální bodovou hranici: 

Pořadové číslo 
přijetí žádosti 

Název žadatele Název projektu 
Počet 
bodů 

2018/04/001 
"Lesní družstvo Vysoké 

Chvojno s.r.o." 
Ochrana MZD oplocením MAS 2 55 

 

 

Fiche 5 – Zpřístupnění lesních podniků 

V rámci této fiche nebyly podány žádné žádosti o dotaci 

 

Výběrová komise poté pověřila Vedoucí pracovnici pro realizaci SCLLD, aby předala vytvořené Seznamy 

hodnocených projektů (Fiche 1, 2, 3 a 4) Programovému výboru MAS Holicko na jeho jednání dne 

31.5.2018. 

 

 

4) Závěrem předseda Výběrové komise MAS Holicko Miloš Vlasák poděkoval přítomným členům 

za účast. 

 

 

Jednání Výběrové komise MAS Holicko skončilo v 16:30 hodin. 

 

 

Zapsala:  Ověřil: 
 
 
 

  

Ing. Michaela Kovářová  Miloš Vlasák 
Předseda Výběrové komise 

 

Přílohy zápisu:  

1. Prezenční listina 

2. Kontrolní listy pro věcné hodnocení – výzva č.3 - PRV 

3. Seznam hodnocených projektů - výzva č.3 – PRV, Fiche 1 – Podpora zemědělských podniků 

4. Seznam hodnocených projektů - výzva č.3 – PRV, Fiche 2 – Podpora potravinářských podniků 

5. Seznam hodnocených projektů - výzva č.3 – PRV, Fiche 3 – Podpora malých podniků 

6. Seznam hodnocených projektů - výzva č.3 – PRV, Fiche 4 – Ochrana lesních porostů 

 


